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Předmluva

Soukromá Sandefjordská univerzita nechce být univerzitou jako 1000 jiných, od
států ve státě, pro státy ve státě. Sandefjordská univerzita se hlásí ke
svobodě a pravdivosti. Stále nebo znovu zastává staromódní ctnosti, jako je
spravedlnost, čest, důstojnost, věrnost, rodina, příbuzenství, národ, úcta k
rodičům a prarodičům atd. atd.

Odmítáme také náboženství, které postuluje beztrestnost vlastních členů za
zločiny spáchané na nečlenech. Pro naše předky bylo nemyslitelné, že by jim
bylo dovoleno páchat zločiny na cizincích nebo je zotročovat.

Náš německý národ leží bez ústavy, bez důstojnosti a bez cti, s roubíkem v
ústech, denaturovaný, zdecimovaný a beznadějně odcizený na dně.

Okupační loutková vláda nás denně mučí a ponižuje. Údajným státem je hloupá,
lživá frankfurtská finanční agentura G.m.b.H.

Sandefjordská univerzita se považuje za průkopníka zákonné ústavy pro Německo
na neutrální půdě v Norsku. Každý má právo na ústavu pro svůj národ, a to
zákonnou, která není založena na chucpe, tedy na frankfurtské finanční
agentuře G.m.b.H.

Pro nás je základem biologicky orientované ústavy Germánská Medicína
(Germanische Heilkunde), svobodné společenství půdy (Freiland) a systém
svobodných peněz, nikoliv orientálně-kapitalisticko-druidsko-katolicko-
církevní zotročovací systém, který máme dnes s naší pseudodemokracií, v naší
okupační loutkové vládě, simulovaném státě alias Frankfurter Finanzagentur
G.m.b.H. (Frankfurtská finanční agentura).

Posledních 2000 let od počátku římské nadvlády bylo pro náš národ
katastrofou.

https://www.symbiozazivota.cz/gnm-sandefjordska-univerzita-zakladni-koncepce/
https://www.symbiozazivota.cz/gnm-sandefjordska-univerzita-zakladni-koncepce/
https://germanische-heilkunde-dr-hamer.com/archiv/2010/universitaet-sandefjord-konzeption-15-11-2010


Německo-norská univerzita v Sandefjordu má vytvořit základy ústavy a
legitimního státu v Germánii. Považujeme se za jakýsi think tank pro náš lid.
Chceme zejména vypracovat ústavu, která bude přijatelná a realizovatelná pro
každý národ.

Věříme, že harmonické soužití národů v jejich vlasti je nejlepší zárukou
míru.

Přirozené germánské vědomí Boha

(Germánské poznání Boha)

Takzvaná velká náboženství, židovské, křesťanské a mohamedánské,
buddhistické, hinduistické, jsou ve skutečnosti nehistorická, neskutečná,
fantasmagoricky uvěřitelná vyprávění. Jako „státy ve státě“ si však všechna
nárokují mít rozhodující slovo nebo dokonce víc než to. Jsou v podstatě
pokračováním otrokářství Orientu, kde lidé byli jako nevolníci, nic víc než
otroci, tak diametrálně odlišné od germánského smyslu pro svobodu, že je
třeba je označit za nejhorší zlo (po římské nadvládě) v Evropě. Ačkoli
židovské/křesťanské náboženství vždy volá po „lásce a odpuštění“, vždy to
znamená, že ten druhý má padnout na kolena a nechat se ovládat. Otrokovi pak
může být odpuštěno, ale bez toho, aby mu byla vrácena svoboda.

I církve („stolce“ a „oltáře“) vždy jen napomáhaly zotročení lidí. V zásadě
si každý člověk v ústavním státě může věřit, čemu chce. S církevní organizací
jako státem ve státě je to ještě bezuzdnější. Multikulturní, nábožensky
smíšený stát nakonec sám sebe dovede ad absurdum, protože každé hlavní
náboženství se okamžitě stává hrabivým, jako obvykle.

Po tisíce let lidé v Evropě a Asii uctívali Stvořitele = Ducha (Odin = Odem)
jako něco samozřejmého, čemu není třeba „věřit“. Bylo to známo. Díky tomuto
samozřejmému germánskému vědomí Boha lidé usilovali o morální a etické
hodnoty a ctnosti.

Tyto hodnoty byly absolutní:

Pravda
Svoboda
Čest a přísaha
Věrnost
Ochrana žen a dětí
Statečnost
Úcta ke starším
Smysl pro odpovědnost za klan
Ctění práva na pohostinnost
Úcta k životu a životnímu prostředí zvířat a stromů.

Opovrhované byly:

Zrádná vražda



Lži
Neloajalita
Zotročení
Podvod
Cizoložství

Rodina a rod měly pro Germány samozřejmě prvořadý význam, ale Germána by
nikdy nenapadlo lhát, podvádět, okrádat nebo dokonce vraždit lidi mimo svůj
rod, aniž by na tom neshledal něco špatného.

Otázkou je, odkud jsme vlastně vzali normy pro náš současný společenský
systém, např. z paulínsko-židovské teologicky orientované antropologie.
Jestliže teolog – bez ohledu na myšlenkovou školu – říká, jací by lidé měli
být a jak by měli žít, pak to z biologicko-antropologického, nebo dokonce
rasového hlediska neříká vůbec nic, např. společenské formy, které se po
tisíciletí vyvíjely v germánsko-indogermánské Evropě, byly christianizací
zcela odcizeny nábožensky kultovní společenské formě semitsko-orientální
kultury. Po 1500 let měly germánské národy žít „paulínským“ způsobem,
kulturně-náboženským nátlakem předprogramovaným ke konfliktu, založeným na
jakobínském chucpe a zcela „proti srsti“ každému poctivému Germánovi.

Protože však evropské křesťanství – katolické i protestantské – bylo a je
převážně židovsko-„paulínského“ zaměření, stejně jako židovsko-semitsko-
orientální, měly evropské indoevropské formy života a společnosti za sebou po
jedno a půl tisíciletí bezútěšné sociálně-náboženské a antropologické
otroctví. Jiné národy, např. v Africe, na tom nebyly o mnoho jinak, nemluvě o
vzdálenějších příkladech, jako jsou národy podrobené islámem.

Usilujeme tedy o přirozené náboženství, v němž není nutno ničemu věřit,
stejně jako tomu bylo u našich předků, pro něž byly kacířské procesy neznámé.

Nově vydobytá svoboda díky Germánské Medicíně – život bez strachu z procesů v
našem organismu – také téměř nevyhnutelně vyvolává osvobození od náboženské
diktatury. Člověk si totiž uvědomuje, že náboženství nebyly omyly, ale
záměrná manipulace s cílem ovládat lidi.

A ovládat je bylo možné pouze pomocí strachu: strachu z nemoci, smrti, pekla,
ze všech četných represí náboženské diktatury.

Velká náboženství, odhalená Germánskou Novou Medicínou, se nyní zhroutí
stejně jako zločinná náboženská medicína, protože jako teolog vás mohu
ujistit, že velká náboženství jsou založena výhradně na báchorkách. Nic z
toho, čemu mají „věřící“ – či spíše „nevěřící“ – věřit, není pravda, stejně
jako nebylo pravda nic v ortodoxní náboženské medicíně nebo ve vražedné
medicíně, která je tak často falešně označována za vědu.

Velká náboženství téměř výhradně prohlašovala zvířata za věci bez duše.

Germánská náboženství respektují život zvířat a rostlin, zejména stromů.
Většina z nás se tak jako tak považuje za vegetariány. Úcta a respekt ke
zvířatům zahrnuje chápání vesmíru jako celku, v němž jsou zvířata a rostliny



našimi přáteli a spolutvůrci s rovnými biologickými právy.

Pouze tam, kde nás zvířata přímo napadají (krysy, myši atd.), se můžeme
bránit, jako se brání každé zvíře. Jinak musí masové vybíjení zvířat, včetně
„jatek“ a pokusů na zvířatech, patřit hrůzné minulosti.

Germánská Medicína (Germanische Heilkunde)

Germánská medicína (řecky Iatria) byla po staletí přejmenována na lékařství.

Mezitím tento název znemožnil používat pojem medicína kvůli nábožensky
šílenému, předem promyšlenému masovému vraždění v astronomickém měřítku.
Každému poctivému člověku běhá při pohledu na toto vražedné šílenství mráz po
zádech. Pojem medicína je navždy diskvalifikován.

Germánská Medicína (dříve Germánská Nová Medicína®) nás nakonec přivede zpět
k fyzické a duchovní svobodě našeho organismu – ke germánské svobodě, kterou
jsme po staletí vlastnili, dokud nás nezotročili Římané a poté permanentní
inkvizice krutých velkých náboženství (judaismu a křesťanství).

Léčebná stránka „největšího daru bohů“ v dějinách lidstva, který nám kdy
bohové dali, spočívá v tom, že pacient ztrácí strach z příznaků, které velká
náboženství a lékaři prohlásili za „zlo“ a které ho měly přivést k brzké
smrti. Od okamžiku brutální diagnózy ortodoxní medicíny byl pacient jakoby v
hypnotickém šoku, a tak zemřel „podle plánu“.

To, co jsme nazývali „nemocemi“, nebyly náhodné chyby nebo odchylky přírody,
ale v každém případě fáze rozumného přírodního programu přežití. Terapie
obvykle spočívá v pochopení probíhajícího Smysluplného biologického
speciálního programu (SBS) a následném jednání v souladu s ním. „Terapie“
může spočívat pouze v určité psychické a fyzické podpoře v případě
komplikací, protože smysluplný biologický speciální program přírody ve
skutečnosti není třeba ‚léčit‘.

Organismus pacienta je součástí většího organismu, nejen jeho rodiny, ale i
jeho přátel, nepřátel, celé společnosti. Terapie proto musí být také
rodinnou, klanovou a sociální terapií, která zahrnuje „terapii“
zaměstnavatele, mistra, sportovních kamarádů atd. Je to proto, že pacient
může mít konfliktní zkušenosti se všemi těmito lidmi. Protože se všemi těmito
lidmi může mít pacient konfliktní zážitky, pro jejichž řešení je „oponent“
naprosto nezbytný, a to i pro další terapii, profylaxi relapsu. Vždyť na
dobré vůli oponenta závisí, zda pacient může být znovu konfrontován se
stejným konfliktním zážitkem, který může vést k recidivě a případně i smrti.
Na druhou stranu nežijeme ve vakuu. Nemůžeme ze všech oponentů udělat anděly
a odstranit všechny konflikty. Některé konflikty lze vyřešit pouze duševně.

V Germánské Nové Medicíně®, takzvané „dynamické přírodní vědě“, která nemá
jedinou hypotézu, můžeme přemýšlet a kombinovat s forenzní přesností. Všechny
anamnestické, symptomatické údaje a aktuální situaci na všech třech úrovních
(psychika-mozek-orgán) lze plynule skládat dohromady jako puzzle. Dokonce je
možné učinit prognostické výroky, a to jak v případě recidivy, tak v případě,
že recidiva nenastane. Tato diferenciálně-diagnostická „hra“ na 3 úrovních,



která byla dříve v medicíně nemožná kvůli neznalosti přírodních zákonů, ale
nyní je při znalosti 5 biologických přírodních zákonů možná – vždy ve
spolupráci se „šéfem“ = pacientem – je pro každého důkladného lékaře
skutečnou radostí. Tomu se říká biologická kriminalistika.

Díky Germánské Medicíně může pacient rozpoznat procesy ve svém těle jako
biologicky smysluplné procesy a programy. Vítá je jako dobré přátele a už se
jich nebojí! Protože lidi můžete ovládat jen tehdy, když se bojí a nevědí, co
se děje. A tak je pacient vůči svému tělu či organismu na počátku opět
svobodný – stejně jako byly svobodné germánské kmeny. A ve svobodě vytvořily
germánské kmeny nejvyšší morální společenský systém, jaký kdy existoval.

Nepopsatelný pocit ve srovnání s tisíciletým otroctvím prostřednictvím
náboženské medicíny! Už žádný strach z procesů v organismu, který nikdy
předtím neexistoval – s výjimkou zvířat.

Stejně jako u zvířat je vše naprogramováno v našem mozku: Kdy máme hlad, kdy
jsme sytí, kdy máme žízeň a kolik toho potřebujeme vypít atd. Zvíře
nepotřebuje „zkoušet“ rostliny, aby zjistilo, zda jsou pro něj dobré, cítí je
a ví, že rostlina pro něj není dobrá.

Lidé měli také kdysi toto takzvané „instinktivní chování“ našeho mozkového
kódu. Primitivní národy ho mají dodnes.

Smysluplné biologické speciální programy jsou také obsaženy v našem mozkovém
kódu. Zvířata a primitivní lidé přesně vědí, jak se chovat ve fázích SBS:

Když musí a mohou odpočívat, odpočívají. Téměř žádné zvíře neumírá na
rakovinu, protože se – na rozdíl od lidí – chová správně ve fázi pcl, ale
zároveň instinktivně ví, jak řešit svůj konflikt ve fázi konfliktně aktivní.
Zvířata a primitivní národy mají prostě ve svém mozkovém kódu chování jako
samozřejmost to, co se civilizovaní lidé musí po mnoha tisíciletích znovu
učit prostřednictvím GNM.

Germánská Medicína nás naučila vnímat to, co zvířata vždy vnímala a žila jako
„přirozené“ na základě svých instinktů. Mladou matku kozu nemusíte učit, jak
porodit kůzle. Ona to „ví“, na rozdíl od lidské samice.

Germánská Medicína „znovuobjevila“ pro medicínu, že náboženská medicína se
svými diagnózami „benigní“ a „maligní“ je nesmyslná, že věřila, že
souvislosti jsou „přelud“, protože to tak nařídili rabíni (Talmud) nebo
papežové.

Ale medicína je biologie, není zhoubná ani nezhoubná – má prostě smysl.

Kontext Germánské Medicíny však dalece přesahuje medicínský obor. Zahrnuje
nejen naše soužití v rámci širší rodiny, klanu, kmene nebo národa či dokonce
několika sousedních národů, ale také naše soužití se zvířaty, která musíme
chránit, s rostlinami, které jsou také našimi bližními, s vodou, vzduchem a
půdou, na nichž žijeme.

Hlavní židovsko-křesťanská náboženství nás učila, že všechna zvířata a
rostliny jsou nám libovolně k dispozici. Dovolují nám je zabíjet, mučit,

https://germanische-heilkunde-dr-hamer.com/germanische/verhaltenscode


vyhubit, dokonce je učinit po staletí neživotaschopnými. Náboženská hloupost
a arogance nezná mezí. Největší katastrofou vesmíru byla takzvaná civilizace
odpovídající naší nábožensky šílené aroganci.

Židovská náboženská mánie dosáhla svého smutného vrcholu šílenství v tom, že
již 29 let jsou všichni Židé na světě léčeni podle Germánské Medicíny s 99%
mírou přežití. Ale všechny nežidy, např. i Palestince v Izraeli, popravují
židovští onkologové chemoterapií a morfiem. Přežijí jen 2 % z nich. Oni,
kteří nás po staletí učili idiotské náboženské medicíně („benigní“ –
„maligní“), praktikují pro sebe – tajně! – výhradně čistě Germánskou
Medicínu!

Sociální systém

Civilizace je výsledkem vývoje „sui generis“, který se zpočátku jeví jako
pokrok. Elektřina (světlo) nám umožňuje pracovat i večer, když už slunce
zapadlo, zatímco v přírodě bychom už spali.
Ale zlo náboženství a zlo civilizace jsou dvojčata! Paralyzují, ba dokonce
vyřazují všechny kódy a kontrolní cykly přírody. Lidé si myslí, že jsou na
cestě k pokroku, ale ve skutečnosti jsou z velké části biologicky
zdegenerovaní a odsouzení k zániku při první komplikaci.

To je pro civilizované lidi velmi obtížné pochopit, ale pro ty z nás, kteří
byli vždy biologicky orientovaní, je to samozřejmé. Jinými slovy, biologické
řídicí obvody našeho organismu nejsou vůbec přizpůsobeny tomu, čemu říkáme
„pokrok“ nebo civilizace. Pracujeme takříkajíc se špatným programem.
Mnoho konfliktních zkušeností s DHS je způsobeno tím, že naše formy
společnosti mají jen málo nebo vůbec nic společného s biologickými formami
společnosti.
Naše biologické řídicí mechanismy byly navrženy nebo zkonstruovány před mnoha
miliony let. Vyvinuly se podle plánu a vyvinuly se tak, aby naplnily
biologické potřeby v přírodě.
Tento kosmicko-biologický systém, který zahrnuje všechny živé bytosti, byl
zkonstruován a navržen ke společnému soužití:

a) pro jednotlivé živé bytosti (např. člověka).
b) pro nejmenší skupinu matka-dítě, jako kvazi nejmenší společenský systém
c) pro větší sdružení: rodinu, stádo, hejno, klan, lid.
d) pro různé typy živých bytostí mezi sebou.

Vše bylo a je dokonale regulováno kódem chování, a to jak pro jedince, tak ve
vztahu k jiným jedincům téhož nebo jiného druhu, včetně smrti.

Zázrak stvoření – které je zjevně vybudováno podle plánu – spočívá nejen ve
fantastické rozmanitosti druhů, ale tyto druhy jsou také fantasticky
propojeny, takže všechny dokázaly žít společně po miliony let – a nadále se
vyvíjejí. A v této skvělé souhře všech druhů se zdá, že jedinec je jen malým
kolečkem v hodinovém strojku.

Všichni jsme byli po desetiletí bráni za hlupáky, aby nás mohli ovládat!
Musíme si uvědomit, že nejen náš mozek, ale celý náš organismus je navržen
pro velkou rodinu, jen tak funguje optimálně.

https://germanische-heilkunde-dr-hamer.com/info/nachdenken/hodos-juedische-reiter-putin-apokalypse


Příklad: Itálie byla asi před 50 lety šťastnou zemí s mnoha dětmi.

Většina rodin měla 5, 6 a více dětí. Žádné z nich neumřelo hlady. Ale bylo
normální, že například 3 nebo 4 děti spaly společně ve velké posteli. Tulily
se k sobě a spalo se jim báječně. Šťastné italské dětství bylo téměř
příslovečné.

Pak Italům přinesli televizi a „blahobyt“, jako všude jinde, a řekli jim, že
musí „zabránit“ rození dětí a jít na potrat, aby ženy mohly chodit do práce a
oni si pak mohli dovolit ještě větší blahobyt.
Po mnoho let poté byla Itálie nejhorší zemí v Evropě, pokud jde o porodnost.
Dnes: Italky z velké části všechny chodí do práce, děti už nemají. Itálie je
nešťastná a chudší než kdykoli předtím!

Základní způsoby života, které jsou víceméně podobné pro všechny na světě:
Založení rodiny, plození dětí, výchova dětí a vnoučat, to vše je dnes v naší
oddělené evropské společnosti všechno, jen ne „normální“. Technologie,
farmacie a byrokracie hluboce zasahují do norem, které byly do našich mozků
naprogramovány po statisíce, ne-li miliony let. Narušení těchto „prvotních
programů našeho mozku“ nevyhnutelně znamená největší nebezpečí a
předprogramování konfliktů.

Naše mozky nejsou uzpůsobeny pro osamělé domy a domovy důchodců. Na to nemáme
žádný program. Ještě cyničtější však je, že příslušníci židovské náboženské
obce žijí tajně podle germánské medicíny ve svých ghettech, zatímco nás
nežidy zahrnují všemi nenormálními civilizačními odpadky a ničí nás.

Ale i když se snažíme žít svým vlastním způsobem života, nové konflikty jsou
již předem naprogramovány, přinejmenším pro naši generaci – v důsledku
převratu ve společnosti.

Z tisíců možných řešení, která se nyní nabízejí, není vůbec těžké najít
optimální podmínky podle pravidel přírody a přirozeného soužití. Některá z
nich jsou téměř triviálně jednoduchá: antropologové spočítali, že lidé by
podle pravidel přírody běžně žili společně ve skupinách po 15-20 lidech.
Nepočítáme-li kojence a malé děti, znamená to celkem až 25 nebo 30 lidí – tak
žijí i primitivní národy.

To však předpokládá, že takto početná rodina by mohla žít v domě s velkou
zahradou. Rodina by byla soběstačná a mohla by se živit hlavně sama. Pro
velmi malé domácnosti o 15 až 20 dospělých a 5-10 dětech je dnes zapotřebí
10-15 pracovních míst, zatímco přirozená rozvětvená rodina by mohla
potřebovat jedno nebo dvě.

Dalším pozitivním aspektem by bylo, že by možná 5 nebo 6 osob v domácnosti
byli staří lidé. Dnes stojí každý z nich 4-5 000 eur měsíčně v domově
důchodců, stejně jako pečovatelské ústavy, a starý člověk v domově důchodců
je ze sociálního hlediska zcela bezcenný. V takové rozšířené rodině by o tyto
staré lidi bylo samozřejmě postaráno a nestáli by vůbec nic, a dokonce by
mohli přispět všemi svými zkušenostmi.

Ale stát, který se skládá ze států ve státě, to nechce, protože by nad



takovými lidmi v neporušené rodině neměl žádnou moc.

V přírodě je každá biologická skupina „soběstačná“, tj. nezávislá. Neexistují
žádní hlavní jeleni ani hlavní vlci, kteří by vládli pěti smečkám. Germánské
kmeny žily demokraticky po statisíce let. Neměly krále ani otroky. Byli
svobodní (= Frísové). Nejvíce se přiblížili biologickému způsobu života. Měli
svou rodinnou radu, rodovou radu a své záležitosti. Absolutní vládci jim byli
odporní.

Ideální systém, takříkajíc nejjednodušší na světě, kde by lidé mohli opět žít
v souladu se svými rodinami a s kódy svého mozku, kdyby to dnešní lidé
dokázali pochopit!

Tento koncept má jednu nevýhodu. Nejprve musí přirozeně vyrůst a nelze ji
uskutečnit ze dne na den. Lidé na ni musí být mentálně připraveni. Rodinu,
která byla systematicky ničena, je třeba nejprve znovu vybudovat. To však
bude jistě trvat několik generací.

Měly by se také zrušit náboženské státy ve státě. Na druhou stranu musí být
každému umožněno věřit tomu, čemu chce. Germánské kmeny měly velmi
diferencovanou víru v bohy, která sloužila jako vzor například pro řeckou
víru v bohy. Nikdo v Germánii však nebyl nucen „věřit“ něčemu dogmaticky.
Zvířata a rostliny jsou také součástí našeho biologicky orientovaného
společenského systému starého germánského božského vědomí. Cílem musí být,
abychom opět mohli žít nejen v přírodě, ale také s přírodou, tj. s našimi
volně žijícími zvířaty a v souladu s rostlinami, zejména s našimi stromy.
Abychom toho dosáhli, musíme opět respektovat život každého zvířete, které je
naším biologickým spolustvořením. Jinými slovy, zvíře již nesmí být libovolně
dostupnou věcí, ale musí být společenským „partnerem“ s právy partnera.

Přírodní pedagogika
(= vedení dětí)

Současný tzv. vzdělávací systém, nebo spíše vzdělávací nesystém, se ukázal
jako zcela chybný.
Podle výzkumů Germánské Nové Medicíny® jsou dnes téměř všechny dívky sexuálně
„rozhozené“, tj. prodělaly sexuální konflikt již v raném věku v mateřské
škole nebo v raném školním věku a (s výjimkou levaček) dostávají menstruaci
pouze díky konstelaci. Prakticky všechny mají chlapecká rovná ramena. Chlapci
jsou také téměř všichni měkkoty kvůli teritoriálním konfliktům a samozřejmě
také v konstelacích, stejně jako levoruké dívky/ženy.

Děti a mladí lidé, kterým se ve školách neustále káže „o zločinech a vině
Němců“ (s nimiž nemají vůbec nic společného, ale zřejmě se mají do konce
života cítit spoluviníky), už nejsou pod kontrolou svých rodičů.
Cílem je proto zajistit péči/školní výuku doma, integrovanou s pozorováním
přírody, zvířat atd. ve společnosti rodičů a sourozenců.

To by vyžadovalo, aby stát držel na uzdě tendenční televizní odpad, stejně
jako musí stát působit jako ochránce svobody rodin, které by byly přirozeně
pod kontrolou rodů a rodových organizací, jak by bylo ideální ve skutečné
věcné demokracii. Státy ve státě samozřejmě okamžitě přebírají výchovu dětí,



aby je zotročily pro své vlastní zájmy. Rockefeller řekl: „Dejte mi do rukou
vzdělávání dětí do jejich sedmi let. To stačí.“

To je pravý opak svobody. Musíme vést rodiče dětí k tomu, aby své děti učili
nejvyššímu dobru: Svoboda v pravdivosti.

Nesmíme výchovu přenechat cizím lidem, které před nás staví státy ve státě a
kteří mají naše děti vychovávat jako otroky. Naše děti jsou naším
nejsvětějším majetkem. Nemůžeme být dostatečně bdělí, abychom zajistili, že
jejich duše nebudou zničeny. K ničení dětských duší dochází nejčastěji v
jeslích, školkách, školách a náboženských společenstvích. Rodina musí zůstat
neporušená a výchova dětí nesmí být rodině vyňata z rukou. Stát může pouze
poskytovat pomoc, ale bez jakéhokoli vlivu (např. dogma o holocaustu).

Ekonomika

ve smyslu Germánské Nové Medicíny® se svobodným využíváním energie a rozumným
autonomním peněžním systémem, bez korporací (= států ve státě) a svobodným
pozemkovým společenstvím.

Starověké Řecko nezaniklo proto, že by bylo rozděleno, ale proto, že už v něm
nebyli hrdí Athéňané a ještě hrdější Sparťané. Teprve když Řekové drželi
desetitisíce otroků, což bylo dříve nemyslitelné, mohl nastoupit diktátor,
jako byl Alexandr. Kapitalismus i komunismus jsou diktatury, které
předstírají, že jsou „demokratické“.

Začíná to směšnou procedurou volby všech členů parlamentu. Do parlamentu jsou
automaticky zvoleni kandidáti na předních místech kandidátní listiny. O tom,
kdo se do parlamentu dostane, rozhoduje bulvár a soukromá televize.

Staří Řekové losovali, kdo bude zvolen do parlamentu. To bylo spravedlivé. V
pseudodemokracii rozhodují prakticky o všem banky (Rotschild) a jejich noviny
a televizní média. Německo v současné době platí 38 % celkových státních
příjmů jako úroky Rotschildovi a spol. Nikdo už nemůže mluvit o svobodné
ekonomice, ale pouze o versailleské ekonomice3 (na třetí mocninu), nejhorším
otroctví v celé naší zemi. Sandefjordská univerzita má být think tankem,
který pomáhá dostat se z tohoto nejhoršího otroctví lidí.

Jedinou cestou ven je, abychom se stali nezávislými na libovolně tisknutelném
dolaru (FED), což je možné pouze s nekonvertibilní měnou nebo rozumným
autonomním měnovým systémem. Dokud budeme muset vše prodávat za bezcenné
dolary, protože za dolarem stojí americko-židovská vojenská moc, je otroctví
našeho lidu na staletí zafixováno. Už 30 let máme Germánskou Medicínu, ale
nesmíme ji používat. Teprve až ji budeme smět používat, budeme moci využívat
svobodnou energii a mít svobodné, nezávislé měnové hospodářství a vystoupíme
z EU a NATO, můžeme doufat ve svobodný život se svobodným společenstvím zemí.

Cílem již není blaho kapitalistických korporací (= států ve státě) –
korporace neplatí ani haléř na daních -, ale blaho všech občanů, blaho dětí i
blaho starých lidí.

Nedávno jsme se dozvěděli, že FED, americká soukromá centrální židovská



banka, právě natiskla 2300 miliard dolarů. Ty si americký stát musí (jak je
od roku 1913 zvykem) půjčit od židovské centrální banky FED a dokonce za ně
židovské centrální bance platit úroky! Komentář zbytečný. Frankfurter
Finanzargentur GmbH právě převedla 180 miliard eur židovské bance Hypo-Real-
Estate jako dar Izraeli, tak co? Naši občané na to pracují 3 roky.

Je také pravda, že naše zvířata a rostliny (zejména stromy) nesmí být v našem
hospodářství volně dostupnými a jatečnými objekty, ale víceméně biologicky
rovnocennými partnery, kteří mají stejné právo na život jako my, a to podle
svého druhu.

Potravinářské hospodářství

Žádné jedy na rostliny (plevel), žádné genetické manipulace, pouze přirozená
pastva zvířat, žádné „masné hospodářství“. Cílem musí být harmonie mezi
lidmi, zvířaty a rostlinami, kdy se zabíjí co nejméně zvířat.

Musíme také vypracovat plány na výživu našich lidí.

Otroctví existuje i v potravinářském průmyslu. Podle židovsko-křesťanského
nepochopení jsou zvířata a rostliny vnímány pouze jako věci, s nimiž lze
libovolně a bez svědomí manipulovat, tj. zabíjet je, vyhlazovat, geneticky
manipulovat a ničit. Například pitnou vodu, která patří nám všem, lidem i
zvířatům a rostlinám, mohou korporace jednoduše skoupit a pak vše ovládat,
stejně jako to dělají s potravinami. Nikdo přesně neví, co dostává k jídlu,
protože manipulaci a otravě už se meze nekladou. Vzhledem k tomu, že lze
získat pouze geneticky modifikovaná semena obilí, která jsou vhodná pouze pro
aktuální rok, mohou banky a jejich korporace kdykoli vyvolat hladomor, pokud
odmítnou semena koupit.

Nikdo nesmí vědět, jak moc jsme pod palcem bank a jejich korporací, které
rozhodují i o složení potravin (a jedů v potravinách). Do jaké míry jsme
zotročeni, je nyní vidět na epidemii prasečí chřipky. Všichni podvodně
pseudovakcinovaní občané pravděpodobně ve skutečnosti dostali čip (možná již
s komorou smrti(?), který lze nyní kdykoli spustit (např. z Izraele) pomocí
satelitu. Osoba je pak okamžitě mrtvá. Podobné hry se smrtelným koncem lze
nyní kdykoli uspořádat i mezi nežidy.

V Norsku je již povinně očipováno pravděpodobně 100 % místního obyvatelstva,
ale ani jeden židovský občan. Při takových globálních podvodech lze nejméně
věřit bankám a potravinářským společnostem. To znamená, že nás mohou kdykoli
zabít podle libosti.

Skutečná svoboda v tomto ohledu nastane, až si potraviny budeme pěstovat,
vyrábět, produkovat a získávat opět sami, a ne prostřednictvím zahraničních
korporací, kterým nemůžeme věřit. Protože ten, kdo potraviny vyrábí, pokud si
je nevyrobíme sami, má nad námi moc. Kontrola je prakticky nulová!

Jak už jsem řekl, viděli jsme na čipech prasečí chřipky, že kontrola je
opravdu naprosto nulová. Nyní se WHO začíná omlouvat za prasečí čipy, ale
čipy zůstávají. Každý, kdo vstoupí do nemocnice, má být nyní okamžitě
očipován. V budoucnu bude možné vyvolat jakoukoli pseudoepidemii, i když bude

https://germanische-heilkunde-dr-hamer.com/germanische/tiere-und-pflanzen/krebs-bei-pflanzen
https://germanische-heilkunde-dr-hamer.com/archiv/2009/dr-hamer-impfbetrug-19-07-2009
„https://germanische-heilkunde-dr-hamer.com/archiv/2009/dr-hamer-impfbetrug-19-07-2009“


očipováno jen 5 nebo 10 %. Poláci dovedli celý podvod do absurdity: Nikdo
nebyl očipován, nikdo neonemocněl hypotetickou prasečí chřipkou! Všechno to
byl naprostý podvod.

Pokud si položíme otázku, jak celá věc souvisí s potravinářským průmyslem,
pak musíme vědět, že v budoucnu se budou války vést pomocí čipů a jedů v
potravinách a vodě a jakýchkoli dálkově ovládaných maličkých „dronů“ se
zabudovanými minikamerami a miniděly; například celou norskou populaci (4
miliony) lze vyhladit stisknutím tlačítka a určitá náboženská komunita by pak
mohla ovládnout celou opuštěnou zemi. (Ze strategického hlediska by Norsko
(spolu se Špicberky) mohlo brzy získat velký význam jako odrazový můstek do
nitra Země, pokud by se kolonizace v nitru Země (se vstupem na pólu) již
nedala utajit.

Každopádně něčeho podobného lze dosáhnout i s otravou jídlem. Lidé, kteří
jedí pouze košer potraviny, budou samozřejmě ušetřeni.

Národ, který se nemůže nebo nesmí sám živit, jako je tomu nyní v případě
geneticky modifikovaných semen, je ve vážném nebezpečí. Velkoplošné
zemědělství si nemůžeme dovolit kvůli nedostatku místa. Musí však platit, že
většina lidí ve velkých rodinách se může uživit na svých hektarech půdy. Ze
svých přebytků by pak měli být schopni uživit i zbytek populace z velké
části. Obecně je třeba zajistit co nejvíce skleníků, které lze vytápět i v
zimě (bezplatnou energií) a které poskytují potraviny i v zimě. Navíc
pěstování ve skleníku nabízí zejména starším lidem uspokojivou činnost a
všichni členové rodiny je jistě budou obdivovat, když vypěstují nádhernou
zeleninu. S nemotivovanými starými lidmi, kteří bez užitku živoří u televize
v domovech důchodců, ale přesto musí platit 4-5 000 eur měsíčně (pokud to je
vůbec možné), se to nedá srovnat. Pokud už nemohou platit, jsou vyhozeni.

Celý systém šrotové civilizace stojí za hovno.

Všechno bylo špatně. Musíme proto vybudovat společenský systém svobody a
pravdivosti, kde se občané a naše děti budou cítit opět dobře od základu,
společenský systém, ve kterém budou mít své místo i naše zvířata, dokonce i
rostliny, zejména stromy.

Spravedlnost

Stát může být jen tak dobrý, jak dobré je jeho soudnictví. Soudní systém v
Evropě a Americe je zkorumpovaný až do bodu, z něhož není návratu. Osobně
jsem to zažil na vlastní kůži. Soudci jsou většinou lóžoví bratři nebo
dokonce židovští lóžoví mistři. Všechny důležité rozsudky jsou stanoveny již
před soudním jednáním. Dokonce jsem musel podat trestní oznámení na všechny
instance v Norsku pro podvod (můj právník doslova: „… vyložený podvod…“) –
protože bez výjimky můj podnět všem instancím, aby prověřily, zda je
Germánská Nová Medicína správná, a zda tedy cca 100 pacientů v Norsku může s
Germánskou Medicínou každý den přežít, zatímco v současné době 100 pacientů
každý den krutě zemře = je povražděno – se prostě nesměl projednávat.

Jediné, o čem se smělo diskutovat, bylo, zda je doktor Hamer zlý, protože se
své Germánské Medicíny nezřekl a stále se jí nechce zříci. Zločin Norské



lékařské asociace a norského soudnictví až po nejvyšší soud (Høyesterett) je
tedy astronomický. Soudní řízení by trvalo 2-3 dny. V Německu a Francii to
však není jiné. Vzhledem k takovým astronomickým justičním zločinům si člověk
musí položit otázku, zda celá konstrukce soudnictví není od základu
zkorumpovaná. Univerzita v Tübingenu již nepopírá, že se 29 let dopouštěla
podvodů. Všichni soudci se na podvodech podíleli. Jen v Německu bylo podvodem
úmyslně zabito 25 milionů pacientů. A kdo je za to zodpovědný?

Původně římský, později napoleonský „zákon“ je dnes kvůli tisícům paragrafů
tak nejednoznačný, že o čemkoliv a zároveň vůbec o ničem lze rozhodovat podle
příkazů lóžového mistra. Kromě toho už prakticky neexistuje právník, který by
nebyl zároveň členem lóže, tedy lóžovým bratrem. A zkorumpovaní soudci spolu
se zkorumpovanými právníky pak vydávají zkorumpované rozsudky, které nemají s
právem nic společného. To se musí změnit.

Jednotlivý občan, který v současné době musí zaplatit 2000 až 2500 NK
(250-300 eur) za každou hodinu času advokáta, se již nemůže domoci
spravedlnosti, zejména pokud je výsledek soudního řízení již předem určen.
Potřebujeme opět jednoduché právo, kterému porozumí každá žena v domácnosti,
aniž by potřebovala právníka, tj. právo zdravého rozumu.

Není také přípustné, aby novinářská žumpa, jako v mém případě v Norsku,
vysílala před soudním řízením a v jeho průběhu pomlouvačné a charakterově
vražedné pořady s cílem ovlivnit nebo usměrňovat soud.
Různé případy jsou také výsměchem v celé Evropě a Americe. Je to proto, že
soudce nižší instance diskrétně naznačuje soudcům další instance, co lóžový
mistr nařídil. Zbytek je rutinní záležitost.

Abyste se mohli stát soudcem, musíte složit 100 přísah, abyste se
přizpůsobili systému. To také znamená, že jste museli rozhodnout ve prospěch
školy nebo (vražedné) medicíny, protože i to je součástí systému. V ideálním
případě musí dnes soudce, zejména na vyšších postech, patřit k určité
náboženské komunitě.
V soudnictví existuje pouze kontrola ve formálně právním smyslu, tj. zda bylo
řízení vedeno správně z formálně právního hlediska. Ale trestné činy, jako je
výše popsaný čin norského soudnictví, pod „formálně-právní“ nespadají. Stačí,
když nebudete vznášet otázku stížnosti prostřednictvím všech instancí. Nic
víc ke spáchání trestného činu není potřeba.

V zásadě potřebujeme opět germánské právo. Římsko-napoleonské paragrafové
právo se neosvědčilo a bylo dovedeno do absurdity.

Potřebujeme důkladnou kontrolu, také a zejména soudců přísežnými ombudsmany,
kteří nesmí patřit k žádné lóži ani k žádnému stavu ve státě. Občané musí mít
opět pocit, že spravedlnost pro ně vykonávají lidé se zdravým rozumem, kteří
také mluví jejich jazykem a rozumějí mu a nemohou být nikým zkorumpováni, jak
je tomu dnes prakticky u všech lóžových soudců. S tím souvisí i to, že občan
u soudu čelí nepřátelskému státnímu aparátu, který je ve státě instalován
příslušníky stavů a který rozhoduje podle hesla: „Koho chleba jím, toho píseň
zpívám.“ V tomto případě se jedná o soudce, který rozhoduje v rozporu se
zákonem.



Tento současný typ justice je nejen zkorumpovaný, ale také nedůstojný a
připravený kdykoli páchat zločiny – a to i v Norsku, ale mnohem hůře i ve
zbytku Evropy.

V justici právního státu mají svá práva také zvířata a rostliny, zejména
biologické právo na život. Aby byla práva zvířat účinně zastupována, musí
existovat zvířecí právníci a zvířecí prokurátoři. V zásadě má každé zvíře
právo na život. To je pouze biologicky omezeno samotnou přírodou, aby byla
zachována biologická rovnováha. Jakmile se na zvířata a stromy přestaneme
dívat jako na věci, ale naučíme se je biologicky respektovat jako
spoluobčany, tyto věci se velmi rychle vyřeší!

Přírodní umění

Sandefjordská univerzita je již nyní světovou špičkou v některých oblastech
umění, například v hudbě a malířství.

Hudba

Mladá profesorka naší univerzity, Dott. Giovanna Contiová, učinila převratný
objev. Téměř všechna díla našich velkých mistrů (Bach, Händel, Haydn, Mozart,
van Beethoven atd.) byla vystavěna (např. v symfonii každá věta zvlášť) –
aniž by si to uvědomovali – podle 5 biologických zákonů přírody Germánské
Nové Medicíny®.

Ano, nejen to:

Každá jednotlivá věta obsahuje konfliktní prožitkový šok konstruovaný podle
dvoufázového schématu, včetně jeho průběhu.

A to není všechno:

Každá jednotlivá věta obsahuje Smysluplný biologický speciální program (SBS),
který jsme si dříve představovali jako 2 různé nemoci (sympatikotonickou
první a vagotonickou „2. nemoc“ [zánět, infekce atd.]).

Nyní se pro naši univerzitu otevírá zcela nová oblast výzkumu:

Najít dokončené konflikty skladatelů, popsané spíše notami nebo zvuky než
slovy, spolu s odpovídajícími Smysluplnými biologickými speciálními programy,
pokud se týkají fyzické stránky.

Malířství, tanec, literatura

V malířství již existuje kapitola o Smysluplných speciálních biologických
programech. Další kapitoly o ostatních uměleckých oblastech, jako je tanec,
literatura atd. se připravují. Veškeré přírodní umění vychází ze Smysluplných
biologických speciálních programů Germánské Nové Medicíny®.

Pro naši Germánskou Medicínu otevírá toto přírodní umění a kvazi primární
melodie bifázičnosti zcela nové terapeutické přístupy ke kauzálně biologické
muzikoterapii.

„https://germanische-heilkunde-dr-hamer.com/archiv/2012/dr-hamer-studentenmaedchen-29-09-2012“


Vzdělávání a studium
Studium je volně přístupné každému.
Studium by již v zásadě nemělo probíhat na univerzitách (jako ve středověku),
ale prostřednictvím počítače doma. Nákladový faktor činí 1 % dosavadních
nákladů (v současnosti 50 000 eur na studenta a semestr).
Prostřednictvím bezplatného dálkového studia budou nabízeny dva typy kurzů,
např. v oboru Germánská Nová Medicína®:

Škola pro rodinu a pacienty se závěrečnou zkouškou1.
Kurzy pro učitele a praktické lékaře2.
stupeň: se závěrečnou zkouškou3.
stupeň: se závěrečnou zkouškou4.
stupeň: se závěrečnou zkouškou5.

Zkoušky ve Škole pro rodinu a pacienty a ve třídách pro učitele a praktiky
budou organizovány ve spolupráci s univerzitami v Oslu a Christiansandu.
Proto jsou také certifikovány státem. Zkušebním jazykem je prozatím němčina.
Stejným způsobem se plánují i ostatní univerzitní vysoké školy a zkoušky.
Sandefjordská univerzita se považuje za intelektuální elitní univerzitu pro
každého. Příslušníci kruhů nebo náboženských komunit, které se podílely na
masovém vraždění pacientů, jsou z univerzity a zkoušek vyloučeni. Od konce
června 2011 bude Sandefjordská univerzita organizovat dálkové kurzy pro
pacienty a lékaře. Ty jsou také součástí možného studijního programu.

Sandefjordská univerzita se zásadně liší od naprosté většiny ostatních
univerzit, které se pouze tváří, že vyučují odborné znalosti, ale ve
skutečnosti pouze vtloukají do studentů dogmata, aby z nich udělaly otroky.

Vezměme si například medicínu: v nevědecké tzv. ortodoxní medicíně s jejími
5000 hypotézami existují „fakta“, jako je krevní tlak, laboratorní hodnoty,
rentgenové snímky, CT atd. ale kombinace faktů s 5000 hypotézami znamená, že
prakticky všechno je špatně.

Zde je příklad, který ukazuje, že se nejedná o neúmyslné omyly, ale o
úmyslné, nelidské zločiny: již více než 150 let jsou rakovina a tuberkulóza
striktně oddělovány, zpočátku z omylu, ale v posledních 29 letech zcela jistě
z úmyslu.
Pokud se člověk smrtelně bojí o jiného člověka (nebo zvíře), pak v něm roste
osamocené kulaté plicní ložisko. My však rozlišujeme: Pokud nemohl vdechnout
vzduch, je toto osamocené kruhové centrum v pravé plíci, pokud nemohl
vydechnout vzduch (např. průduškové astma), je osamocené kruhové centrum v
levé plíci. V obou případech se jedná o adenokarcinom, tj. typ původní
střevní tkáně. Mottem bylo, že kulaté centrum musí být okamžitě operováno
jako rakovina.
Většina pacientů však přichází k lékaři až při nočním pocení, kašli a hlenu,
často hemoptýze (= krvavý hlen). V minulosti by se nepochybně jednalo o
tuberkulózu a byla by léčena jako tuberkulóza (ležením).
Dnes už ne.

Na tuberkulózu se již nevyšetřuje vůbec, ale přesto se „operuje na



tuberkulózu“. V nálezu pak stojí: „Centrální nekrotický rozpadající se (místo
tuberkulózní kaseace) nádor.„ O tuberkulóze není zmínka, tuberkulózní hnis v
centrální nekróze není bakteriologicky vyšetřen.
Výsledkem je, že pacient zůstává „nádorovým pacientem“ a do své 98% jisté
smrti přináší do pokladny 500 000 eur. Jako pacient s tuberkulózou pouze
zlomek. Navíc jako pacient s TBC by musel být pacient ponechán na dožití,
zatímco jako pacient s nádorem může být popraven (eutanazie pomocí
chemoterapie). To však neznamená, že bychom v Germánské Medicíně – při plném
vědomí souvislostí – takovéto kulaté centrum občas neoperovali. Protože pokud
ve zvláštních případech víme, že operace má menší riziko než dlouhá fáze
hojení TBC, např. při možném krvácení v případě velké dutiny a pneumotoraxu,
pak může být operace výhodnější.

Takže vidíte, jak by fakta (pokud se vyšetří i mykobakterie) byla správná.
Ale ty se na centrální objednávku (z náboženských kruhů?) analyzovat nesmějí.
Celá medicína je tedy naprosto nevědecká a nepoctivá a vede 29 let boj proti
Germánské Medicíně (GNM), pokud jde o nežidy. Takový rozsah nelidského
masového vraždění je pro lidský mozek téměř nepředstavitelný. Lidé jsou
záměrně proměňováni v otroky promyšleným podvodem a pokud možno všichni jsou
zabíjeni (vyvražďováni).
Sandefjordská univerzita má na svém transparentu napsáno bezpodmínečná
pravdomluvnost.

Stejně jako v medicíně je tomu prakticky ve všech vědách.

Téměř vše je lež a podvod.

Musíte věřit všemu:

Přistání na Měsíci
Jahve a Ježíš
11. září
Holocaust
Válečná vina
Ortodoxní medicína

Musíte souhlasit se vším:

Multikulturní společnost
EU
Okupace a okupanti – již 65 let
Ztráta poloviny naší země
Zabití 40 milionů Němců ve 2. světové válce, o kterém se nesmí mluvit
Zabití 25 milionů nežidovských pacientů prostřednictvím chemoterapie a
morfia.

Pravda se tají:



5 biologických zákonů přírody Germánské Nové Medicíny®.
Že Země je možná dutá
a mnoho dalšího!

Povolena je pouze věda, která se všemi těmito dogmaty souhlasí, tj. která
není nezávislou vědou. Pseudověda, která nemá jako svou sine qua non nic
jiného než lež, však vědou není.

Jak jsem již řekl, Sandefjordská univerzita se hlásí k pravdě. Svým statutem
se odmítá orientovat na neprokázaná dogmata jako náboženská obec nebo církev.
Pravdivost, svoboda, důstojnost a poctivost jsou pro Sandefjordskou
univerzitu zásadní.

Závěr

Sandefjordská univerzita se snaží být myšlenkovou školou ideálního státu,
který může sloužit jako vzor nejen pro Německo, ale i pro všechny ostatní
státy. Zda si i ostatní státy zvolí germánskou podobu svobody, záleží jen na
nich.

Na druhou stranu v oblasti medicíny a zdravotnictví pravděpodobně neexistuje
nic ideálnějšího než Germánská Medicína ve vědecké a biologické společenské
sféře – bez jediné hypotézy.

Viděli jsme, že všechna rozsáhlá spojení národů mají strašlivé důsledky:

Jen si vzpomeňte na naše multikulti odcizení a zničení – se zničením našich
lidí.

Pomysleme na totální drancování našeho lidu kvazi celonárodním drancováním
kobylek amerických společností – ve prospěch jisté náboženské komunity.

Vzpomeňme na nařízení WHO o implantaci prasečích čipů.

Vzpomeňme na geneticky modifikované potraviny kontrolované velkými
korporacemi – státy ve státě!

Svobodní můžeme být jen tam, kde můžeme disponovat sami sebou. Jinak nad námi
rozhoduje nějaké sdružení bratří nebo jejich pánů. Tomu se říká demokracie!

Nejdůležitější je, aby lid, tedy obyčejný občan, mohl vše transparentně
kontrolovat. Jde přece o ně, o nás, naše děti a rodiče. A o tom nesmíme
nechat rozhodovat cizí lidi v Bruselu. Ti nemají zájem o naše rodiny a naše
lidi, protože je zajímá jen jejich vlastní náboženská komunita, jak jsme
viděli při implantaci čipů na ptačí a prasečí chřipku.

Díky Germánské Medicíně máme jedinečnou příležitost získat zpět svou svobodu.

Chopme se této příležitosti!
Dr. Hamer

Dr. med. mag. theol. Ryke Geerd Hamer
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